
 

 

PROTOKÓŁ NR XL/09 
z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 27 listopada 2009 r. 
w Zespole Szkół Nr 1 im Jakuba Stefana Cezaka  w Zgierzu 

 
Ustawowa liczba radnych 27 
Stan faktyczny radnych  27 
Radni obecni    27 
 
Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie XL sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
2. Uwagi do porządku obrad XL sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Wręczenie podziękowań i nagród reprezentantom Powiatu  Zgierskiego w mistrzostwach 

Polski Powiatów w BrydŜu Sportowym 2009. 
6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań powiatu powierzonych w drodze uchwał innym 

podmiotom.  
7. Przyjęcie sprawozdań z działalności stałych komisji Rady Powiatu Zgierskiego.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Zgierskiego na rok 2010. 
9. Podjęcie uchwał w sprawach zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu 

Zgierskiego. 
10. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) rozpatrzenia skargi Pana Piotra Jóźwika na dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy               
w Zgierzu; 

b) uchwalenia programu współpracy Powiatu Zgierskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 
publicznego w roku 2010; 

c)  ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 
Zgierskiego na rok 2010; 

d) rozszerzenia działalności Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu; 
e) zatwierdzenia zmian Statutu Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej    w Zgierzu; 
f) powierzenia Gminie Miastu Zgierz prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 
administracyjnych miasta Zgierza oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla 
Gminy Miasta Zgierz w celu realizacji przejętych zadań; 

g) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ Gminie Aleksandrów Łódzki nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Zgierskiego połoŜonej w Aleksandrowie Łódzkim 
przy ul. Warszawskiej/Skłodowskiej-Curie 5 za cenę niŜszą niŜ jej wartość rynkowa. 

11. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 
Rady Powiatu. 

12. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 
między sesjami. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
14. Oświadczenia i wnioski radnych. 
15. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 
16. Zamknięcie obrad XL sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
 
 



 

 

Ad. 1 
Przewodniczący Rady Powiatu Zgierskiego Józef Dziemdziela otworzył XL sesję Rady 
Powiatu Zgierskiego o godz. 1003.  
Stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. Lista obecności radnych 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Powitał radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  
w Zgierzu oraz gości, w szczególności: Komendanta Powiatowego PSP w Zgierzu, 
przedstawiciela Komendy Powiatowej Policji w Zgierzu, posła na Sejm RP Artura Dunina,  
radnego Miasta Zgierza Jerzego Nastalczyka.  
Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Rada Powiatu uczciła minutą ciszy pamięć Prezesa Zarządu Rejonowego PCK w Zgierzu 
Jerzego Kozłowskiego, społecznika i działacza na terenie Powiatu Zgierskiego, który zmarł 
20 listopada 2009r.  
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady oświadczył, iŜ realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 
1998r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego,  wprowadza do 
porządku obrad XL sesji w pkt 10 projekty uchwał w sprawach: 
1) zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 grudnia 2008 r.            

w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009 – druk „A”;  
2) zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 grudnia 2008 r.            

w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009 – druk „B”. 
Jednocześnie Zarząd Powiatu Zgierskiego przekazał projekt uchwały w sprawie ustalenia 
rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Zgierskiego na rok 2010 
po autoprawkach przyjętych w dniu 19 listopada 2009r. 
Wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia 20 listopada 2009r. stanowi załącznik nr 4             
do protokołu. 
 
Starosta Zgierski Jacek Socha w imieniu Zarządu Powiatu zgłosił wniosek o wprowadzenie 
do porządku obrad projektów uchwał w sprawach: 
1) zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 grudnia 2008r.            

w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009 – druk „C”;  
2) zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 grudnia 2008r.             

w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009 – druk „D”. 
Pismo Zarządu z dnia 26 listopada 2009r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego                 
z dnia 29 grudnia 2008r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009             
– druk „C” 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu     0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego                 
z dnia 29 grudnia 2008r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009             
– druk „D” 
 
 



 

 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu     0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały. 
 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie XL sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
2. Uwagi do porządku obrad XL sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Wręczenie podziękowań i nagród reprezentantom Powiatu  Zgierskiego w mistrzostwach 

Polski Powiatów w BrydŜu Sportowym 2009. 
6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań powiatu powierzonych w drodze uchwał innym 

podmiotom.  
7. Przyjęcie sprawozdań z działalności stałych komisji Rady Powiatu Zgierskiego.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Zgierskiego na rok 2010. 
9. Podjęcie uchwał w sprawach zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu 

Zgierskiego. 
10. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) rozpatrzenia skargi Pana Piotra Jóźwika na dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy               
w Zgierzu; 

b) uchwalenia programu współpracy Powiatu Zgierskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 
publicznego w roku 2010; 

c)  ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 
Zgierskiego na rok 2010; 

d) rozszerzenia działalności Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu; 
e) zatwierdzenia zmian Statutu Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej    w Zgierzu; 
f) powierzenia Gminie Miastu Zgierz prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 
administracyjnych miasta Zgierza oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla 
Gminy Miasta Zgierz w celu realizacji przejętych zadań; 

g) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ Gminie Aleksandrów Łódzki nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Zgierskiego połoŜonej w Aleksandrowie Łódzkim 
przy ul. Warszawskiej/Skłodowskiej-Curie 5 za cenę niŜszą niŜ jej wartość rynkowa; 

h) zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 grudnia 
2008r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009                       
– druk „A”; 

i) zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 grudnia 
2008r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009                       
– druk „B”; 

j) zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 grudnia 
2008r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009 – druk „C; 

k) zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 grudnia 
2008r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009 – druk „D. 

11. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 
Rady Powiatu. 

12. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 
między sesjami. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
14. Oświadczenia i wnioski radnych. 
15. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 
16. Zamknięcie obrad XL sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 



 

 

 

Radni otrzymali ustalony porządek obrad. 
 
Ad. 3 
Uwag do protokołu z XXXIX sesji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXXIX sesji. 
Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.  
 
Ad. 4 
Radny Paweł Wawrzyńczak nawiązał do odpowiedzi jaką otrzymał na interpelację dotyczącą 
prowadzenia przez Urząd Gminy Miasto Zgierz ewidencji gruntów i budynków. Podano              
w niej, Ŝe rozbieŜność między częścią opisową i graficzną sięgają 1350 stron wydruku.                     
Poprosił o precyzyjną odpowiedź, czym spowodowane są te róŜnice oraz o spowodowanie 
takich działań, Ŝeby dane, które „uzyskujemy od Starosty były tak samo moŜliwe do 
uzyskania z Urzędu Miasta Zgierza tzn. Ŝeby była pełna grafika i Ŝeby część opisowa                    
z graficzną się zgadzała”. Radni mają prawo wiedzieć jakiego rodzaju są to usterki i kto jest 
za nie winien. 
 
Radny Henryk Tomczak podniósł następujące sprawy: 
1) zapytał jaki jest finał porozumienia zawartego z dyrektorem Domu Pomocy Społecznej                     

w Ozorkowie Mieczysławem Szewczykiem;  
2) nawiązując do interpelacji dotyczącej drogi relacji  Karnków – Bratoszewice był 

zainteresowany czy „firma, która jest zobowiązana podczas gwarancji jaką daje na tą 
drogę, usuwa usterki. Czy ten przegląd drogi doprowadzi do sytuacji takiej, Ŝe firma, 
która się zgodziła, Ŝe te uszkodzenia są z jej winy i czy została ta droga naprawiona”; 

3) poprosił o informację co Starosta zamierza zrobić, aby poprawić funkcjonowanie 
Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Zgierzu. Ta instytucja działa źle. 
Radny naświetlił sprawę państwa Walendzików, którzy dokładnie 10 lat temu zwrócili się 
do PINBu z prośbą o „interwencję w bardzo prostej sprawie - nastąpiła w domu 
jednorodzinnym samowola budowlana polegająca na wybudowaniu kilku ścianek, rodzina 
jedna nie ma dostępu do pionów kanalizacyjnych itd., itd. Sprawa jest naprawdę nie do 
wiary, trwa 10 lat, są wydawane błędne decyzje przez Powiatowego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego, podtrzymywane przez Wojewódzkiego Inspektora. Rodzina występuje do 
sądu. NSA te postanowienia uchyla, sprawa finalizuje się w sądzie kasacyjnym, który 
podtrzymuje decyzję sądu administracyjnego. Sprawa wraca, dokładnie 2 lata temu, PINB 
nic w tej sprawie praktycznie nie robi”. Kiedy dotarła do radnego ta wiadomość zwrócił 
się w lipcu br. do Starosty o interwencję sądząc, Ŝe moŜna taką drogą zmobilizować 
inspektorów do działania. Od lipca do tego momentu było kilka obietnic działania, 
niestety okazało się, Ŝe jest to początek drogi. Dokładnie 3 tygodnie temu miała miejsce 
rozprawa administracyjna, która powinna się odbyć 10 lat temu. Na tym przykładzie 
widać, Ŝe co prawda nie jest to słuŜba, nad którą bezpośredni nadzór tak do końca ma 
Starosta niemniej jednak mieszkańcy Powiatu Zgierskiego PINB kojarzą z powiatem.             
W związku z tym radny uwaŜa, Ŝe jest to równieŜ wystawienie złego świadectwa dla 
administracji powiatowej. Radny poprosił o wyjaśnienie, kiedy sprawa Państwa 
Walendzików zostanie załatwiona, w jakim czasie oraz czy Starosta uznaje i podziela 
pogląd radnego, Ŝe ten Inspektorat działa źle i być moŜe Starosta, a moŜe Rada Powiatu 
po raz kolejny powinna interweniować gdzieś znacznie wyŜej”. 

 
 
 
 



 

 

 
Radny Tadeusz Iwaniuk przekazał, iŜ doszły go słuchy, Ŝe Wydział Architektury  
i Budownictwa Starostwa Powiatowego  w Zgierzu od kilku miesięcy jest wyjątkowo 
opóźniony w wydawaniu pozwoleń na budowę, moŜe to jeszcze nie są sprawdzone 
informacje (radny postara się je sprawdzić), Ŝe wręcz z naruszeniem prawa przedłuŜa się 
terminy powyŜej 2 miesięcy, co powoduje wielkie zamieszanie. Taką informację radny 
uzyskał od kolegów projektantów. W związku z tym zadał pytanie co stało się z Wydziałem, 
który tak sprawnie pracował, Ŝe przez ostatnie pół roku pracuje fatalnie na maksymalnych 
granicach dopuszczalnych prawem, a moŜe i z jego naruszeniem. Radny sugerowałby 
wprowadzenie wewnętrznej kontroli tego Wydziału i stwierdzenie co jest tego przyczyną. 
Wie, Ŝe była tam potęŜna rotacja pracownicza z naczelnikiem włącznie, czyli coś musiało być 
powodem takich duŜych zmian. Radny poprosił o podanie co jest przyczyną takiego 
pogorszenia pracy tego Wydziału.  
 
Radny Krzysztof Gawroński nawiązał do sprawy składania wniosku o środki unijne na 
remont  ul. Południowej i mostu na rzece Bzurze w Ozorkowie. Zapytał co dalej w tej sprawie 
i czy jest jakaś szansa na finansowanie tej inwestycji, która ma być jedną z najwaŜniejszych      
w Ozorkowie.  

 
Radny Wojciech Budziarski podkreślił, Ŝe drugi raz z rzędu były składane wnioski                   
o dotacje z tzw. schetynówek. Wie, Ŝe po raz kolejny nie zostały przyznane środki dla 
Powiatu Zgierskiego. Co stoi za tym? Czy złe wypełnienie tych wniosków, czy zła wola 
urzędników przyjmujących wnioski, czy moŜe inne przyczyny.   
Następnie radny nadmienił, Ŝe „w Rozporządzeniu Ministra Infrastruktury z dnia  
29 września 2004 r., które mówi o tym jak ewidencjonować okresowe badania techniczne                      
w punkcie liczby porządkowej są wprowadzone 1, 1.1, 1.2. Natomiast w programie 
komputerowym widnieje 1, 1.01, 1.02”. Poprosił o uporządkowanie tej kwestii.  
 
Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych im. Stanisława Staszica w Aleksandrowie Łódzkim 
Danuta Kowalska zaprosiła radnych na uroczyste otwarcie sali gimnastycznej. Uroczystość 
odbędzie się 14 grudnia 2009r.  
 
Ad. 5 
Miało miejsce wręczenie przez Starostę podziękowań i nagród reprezentantom Powiatu 
Zgierskiego w Mistrzostwach Polski Powiatów w BrydŜu Sportowym 2009.  
 
Poseł na Sejm RP Artur Dunin złoŜył gratulacje. Przekazał, Ŝe sam równieŜ czasami próbuje 
pograć w brydŜa. UwaŜa, Ŝe naleŜy ten sport rozszerzać. 
 
Prezes Wojewódzkiego Związku BrydŜa Sportowego Włodzimierz Choinkowski 
poinformował, Ŝe były to pierwsze mistrzostwa w historii 50 lecia Polskiego Związku BrydŜa 
Sportowego. Organizatorem tych mistrzostw był pan Rudolf Borusewicz, który jest 
Sekretarzem Generalnym Związku Powiatów Polskich. W tym turnieju uczestniczyło 460 par. 
To był turniej największy w Polsce. Na starcie stanęli reprezentanci kraju, złoci medaliści 
mistrzostw świata, mistrzostw Europy. Polski brydŜ ma duŜe osiągnięcia na arenie 
międzynarodowej. Dla tych młodych ludzi, dzisiaj nagradzanych, jest to ogromny sukces.  
 
Opinie Komisji do materiałów i projektów uchwał zgłoszonych na XL sesję stanowią 
załącznik nr 6 do protokołu.  
 
 
 
 
 



 

 

 
Ad. 6 
Sprawozdanie z realizacji zadań powiatu powierzonych w drodze uchwał innym podmiotom 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Starosta przedstawił sprawozdanie.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do sprawozdania. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotowe sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 
 
Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącemu Pawłowi 
Wawrzyńczakowi.  
 
Ad. 7 
1. Sprawozdanie z działalności Komisji Statutowo-Prawnej Rady Powiatu Zgierskiego za 

rok 2009 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji radny Krzysztof Kozanecki przedstawił sprawozdanie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotowe sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało 25 radnych. 
Przeciw głosowało    0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu   0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 
 

2. Sprawozdanie z działalności Komisji BudŜetowo-Finansowej Rady Powiatu Zgierskiego 
za rok 2009 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji radny Mirosław Pilarski przedstawił sprawozdanie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotowe sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało 25 radnych. 
Przeciw głosowało    0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu   0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 
 

3. Sprawozdanie z działalności Komisji Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Powiatu 
Zgierskiego za rok 2009 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji radny Tytus Budźko przedstawił sprawozdanie. 

 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotowe sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało 26 radnych. 
Przeciw głosowało    0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu   0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 
 
 
 



 

 

 
 

4. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Rady Powiatu 
Zgierskiego za rok 2009 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji radna Zofia Ogórek przedstawiła sprawozdanie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotowe sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało 24 radnych. 
Przeciw głosowało    0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu   0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 
 
Wiceprzewodniczący Rady powitał Prezesa Stowarzyszenia „Pomocna Dłoń” Aleksandrę 
Kapczyńską. 
 
5. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady 

Powiatu Zgierskiego za rok 2009 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji radny Bogdan Czekała przedstawił sprawozdanie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotowe sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało 26 radnych. 
Przeciw głosowało    0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu   0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 
 

Wiceprzewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach o godz. 1051. 
Wiceprzewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 1125. 

 
6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska  Rady 

Powiatu Zgierskiego za rok 2009 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji radny Krzysztof Kozłowski przedstawił sprawozdanie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotowe sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało 26 radnych. 
Przeciw głosowało    0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu   0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 
 
7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego i infrastruktury 

Przestrzennej Rady Powiatu Zgierskiego za rok 2009 stanowi załącznik nr 14                         
do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji radny Jerzy Janicki przedstawił sprawozdanie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotowe sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało 24 radnych. 
Przeciw głosowało    0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu   0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 
 
 



 

 

 
8. Sprawozdanie z działalności Komisji do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu Rady 

Powiatu Zgierskiego za rok 2009 stanowi załącznik nr 15 do protokołu 
 

Przewodniczący Komisji radny Tadeusz Iwaniuk przedstawił sprawozdanie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotowe sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało 25 radnych. 
Przeciw głosowało    0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu   0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 
 

Ad. 8 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Zgierskiego na 2010 rok stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji radny Grzegorz Kwiatkowski przedstawił plan kontroli.  
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/361/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 listopada 2009r. w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu Zgierskiego na 2010 rok stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Ad. 9 
1. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Statutowo-Prawnej Rady 

Powiatu Zgierskiego na 2010 rok stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji radny Krzysztof Kozanecki przedstawił plan pracy.  
 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/362/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 listopada 2009r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Statutowo-Prawnej Rady Powiatu Zgierskiego na 2010 rok stanowi załącznik nr 19               
do protokołu. 

 
2. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji BudŜetowo-Finansowej 

Rady Powiatu Zgierskiego na 2010 rok stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji radny Mirosław Pilarski przedstawił plan pracy.  
 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały.  
 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 



 

 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/363/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 listopada 2009r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
BudŜetowo-Finansowej Rady Powiatu Zgierskiego na 2010 rok stanowi załącznik nr 21               
do protokołu. 

 
3. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Ochrony Zdrowia i Opieki 

Społecznej Rady Powiatu Zgierskiego na 2010 rok stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji radny Tytus Budźko przedstawił plan pracy.  
 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały.  
 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/364/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 listopada 2009r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Powiatu Zgierskiego na 2010 rok stanowi 
załącznik nr 23 do protokołu. 

 
4. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu            

i Rekreacji Rady Powiatu Zgierskiego na 2010 rok stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji radna Zofia Ogórek przedstawiła plan pracy.  
 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały.  
 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/365/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 listopada 2009r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Rady Powiatu Zgierskiego na 2010 rok stanowi 
załącznik nr 25 do protokołu. 

 
5. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Bezpieczeństwa                        

i Porządku Publicznego Rady Powiatu Zgierskiego na 2010 rok stanowi załącznik nr 26 
do protokołu. 

 
Przewodniczący Komisji radny Bogusław Czekała przedstawił plan pracy.  

 
Wiceprzewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały.  

 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/366/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 listopada 2009r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu Zgierskiego na 2010 rok stanowi 
załącznik nr 27 do protokołu. 

 



 

 

6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa                 
i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Zgierskiego na 2010 rok stanowi załącznik nr 28              
do protokołu. 

 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Bogdan Jarota przedstawił plan pracy.  

 
Wiceprzewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały.  

 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/367/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 listopada 2009r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Zgierskiego na 2010 rok 
stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 
7. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego               

i Infrastruktury Przestrzennej Rady Powiatu Zgierskiego na 2010 rok stanowi załącznik                 
nr 30 do protokołu. 

 
Przewodniczący Komisji radny Jerzy Janicki przedstawił plan pracy.  

 
Wiceprzewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały.  

 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/368/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 listopada 2009r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej Rady Powiatu Zgierskiego                
na 2010 rok stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 

8. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji do spraw Przeciwdziałania 
Bezrobociu Rady Powiatu Zgierskiego na 2010 rok stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 
Przewodniczący Komisji radny Tadeusz Iwaniuk przedstawił plan pracy.  

 
Wiceprzewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały.  

 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/369/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 listopada 2009r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji do 
spraw Przeciwdziałania Bezrobociu Rady Powiatu Zgierskiego na 2010 rok stanowi 
załącznik nr 33 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady przejął prowadzenie obrad. 
 
 
 



 

 

Ad. 10a) 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Piotra Jóźwika na dyrektora 
Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
 
Starosta zaznaczył, iŜ Pan Piotr Jóźwik nie jest zadowolony z faktu, iŜ Powiatowy Urząd 
Pracy domaga się zwrotu przyznanej mu dotacji z tytułu rozpoczęcia działalności 
gospodarczej. O przedstawienie stanu faktycznego i prawnego w przedmiotowej sprawie 
poprosił dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu.  
 
Dyrektor PUP Paweł Królewiak oznajmił, Ŝe jednorazowe środki na rozpoczęcie działalności 
gospodarczej jest to pomoc publiczna, dotacja celowa. Środki te podlegają pewnym rygorom. 
Te rygory nie są trudne, ani cięŜkie, ale są i trzeba je przestrzegać. Wynikają one z przepisów 
ustawy oraz z rozporządzenia ministerialnego i są one powtórzone w umowie, którą się 
zawiera z osobą bezrobotną. Pan Piotr Jóźwik nie dotrzymał terminu rozliczenia się z tej 
dotacji. Termin ten jest zawarty w rozporządzeniu, powtórzony w umowie i Urząd nie ma 
Ŝadnej moŜliwości przedłuŜenia tego terminu na rozliczenie się z tej dotacji. TakŜe środki te 
podlegają zwrotowi. Pan Piotr Jóźwik otrzymał takie wezwanie. Odbyła się pewna 
korespondencja pomiędzy Urzędem  i Panem Jóźwikiem oraz pomiędzy Starostą a Panem 
Jóźwikiem i dzisiaj owoc tej korespondencji to jest ta skarga. Dotacja podlega pewnym 
rygorom, nie są one trudne - wystarczyło w ciągu 2 miesięcy rozliczyć się z tej dotacji, 
dokonać zakupu zgodnie ze złoŜonym wnioskiem i nie byłoby sprawy. Pan Piotr Jóźwik nie 
dotrzymał tych podstawowych rygorów i niestety środki te podlegają zwrotowi.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, iŜ skargą zajmowały się Komisja do spraw 
Przeciwdziałania Bezrobociu oraz Komisja Statutowo-Prawna. Poprosił przewodniczących 
tych Komisji o przedstawienie stanowisk.  
 
Przewodniczący Komisji do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu radny Tadeusz Iwaniuk 
przekazał, iŜ Komisja w wyniku dogłębnej analizy uznała skargę za niezasadną. Jednocześnie, 
jeŜeli to jest moŜliwe, Komisja zwraca się prośbą, aby w przypadku zwrócenia się skarŜącego 
o moŜliwość zwrotu dotacji ratalnie przychylić się do tej prośby. śeby nie doprowadzić do 
likwidacji jego miejsca pracy.  
 
Przewodniczący Komisji Statutowo-Prawnej radny Krzysztof Kozanecki oznajmił,                            
iŜ Komisja na podstawie przedstawionych jej dokumentów uznała skargę za niezasadną.  
 
Radny Wojciech Budziarski  zapytał czy jest jakaś forma dotycząca moŜliwości przywrócenia 
przekroczonego terminu. 
 
Dyrektor podkreślił, Ŝe termin ten wynika z rozporządzenia i nie ma moŜliwości jego 
przywrócenia. 
 
Radny Adam Bączyk był zainteresowany czy była analizowana przyczyna nierozliczenia się 
w terminie z dotacji.  
 
Dyrektor powiedział, Ŝe po terminie nie moŜe nastąpić rozliczenie, bo po to jest termin. Pan 
Jóźwik nie podał z jakiego powodu nie stawił się w terminie z rozliczeniem.   
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały z brzmieniem §1: 
„ §1. Uznaje się za niezasadną skargę Pana Piotra Jóźwika na dyrektora Powiatowego Urzędu 
Pracy w Zgierzu.” 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 



 

 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/370/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 listopada 2009r. w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Piotra Jóźwika na 
dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
 
Ad. 10b) 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu Zgierskiego                          
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 
publicznego w roku 2010 stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 
 
Starosta w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  
 
Radny Arkadiusz Cichecki nawiązując do zapisu w rozdziale V, Ŝe wszystkie organizacje, 
które ubiegają się o pomoc „powinny zgłosić się do Powiatowego Banku Informacji(…)” 
zapytał czy to jest sugestia, czy to jest obowiązek.  
 
Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich GraŜyna Wojciechowska w odpowiedzi 
poinformowała, Ŝe Powiatowy Bank Informacji odnośnie organizacji pozarządowych 
działających na terenie Powiatu Zgierskiego istnieje od lat. W programie jest wskazanie dla 
organizacji, aby do tego Banku się zgłaszały, bowiem jest to równieŜ pomocne przy 
współpracy z nimi. Obowiązkowe jest zgłaszanie się do PBI w kontekście występowania             
o dotacje.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/371/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 listopada 2009r. w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 
Zgierskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność poŜytku publicznego w roku 2010 stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
 
Ad. 10c) 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych                    
na terenie Powiatu Zgierskiego na rok 2010 stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 
 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych                   
na terenie Powiatu Zgierskiego na rok 2010 – po autopoprawce z dnia 19.11.2009r. stanowi 
załącznik nr 39 do protokołu. 
 
Członek Zarządu Bogdan Jarota w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  
 
Radny Adam Bączyk zapytał co z aptekami, które w trakcie roku uruchomią swoją 
działalność, czy one są uwzględniane w dyŜurach.  
  
Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich wyjaśniła, iŜ apteka, która rozpoczyna swoją 
działalność ma obowiązek zgłoszenia tego do Starosty. W praktyce wygląda to tak, Ŝe nie jest 
ona uwzględniania w dyŜurach na dany rok. Natomiast, jeŜeli apteka zamyka się to wtedy             
w uzgodnieniu dyŜury są rozkładane na pozostałe apteki.   
 
 



 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawce. 
Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/372/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 listopada 2009r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Zgierskiego na rok 2010 stanowi załącznik nr 40                 
do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach o godz. 1224. 
Przewodniczący wznowił obrady o godz. 13 12. 
 
Przewodniczący Rady powitał Posła na Sejm RP Marka Matuszewskiego oraz Senatora 
Przemysława Błaszczyka. 
 
Przewodniczący Rady odczytał prośbę Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zgierzu           
o wyraŜenie zgody na przeprowadzenie zbiórki pienięŜnej wśród radnych Powiatu 
Zgierskiego podczas sesji. Pismo stanowi załącznik nr 41 do protokołu.  
Poinformował, Ŝe puszka stoi na stole przy wyjściu z sali, gdzie była podpisywana lista 
obecności. Zaprosił wszystkich do wsparcia tej inicjatywy. 
   
Ad. 10d) 
Projekt uchwały w sprawie rozszerzenia działalności Powiatowego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Zgierzu stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 
 
Członek Zarządu Bogdan Jarota w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  
 
Radna Maria Sobczak zadał pytanie, kiedy będzie podjęta decyzja przez Narodowy Fundusz 
Zdrowia o utworzeniu oddziału geriatrii. 
 
Członek Zarządu odpowiedział, Ŝe zaczynają się negocjacje w sprawie kontraktu. Sądzi,               
Ŝe będzie to miało miejsce około połowy grudnia.  
 
Radny Adam Bączyk poprosił o informację, jak będzie wyglądała sytuacja finansowa po 
zakontraktowaniu tego oddziału geriatrii w porównaniu do dotychczasowego oddziału dla 
przewlekle chorych, czy się nie pogorszy finansowo PZOZ. 
 
Członek Zarządu przekazał, Ŝe z relacji dyrektora PZOZ wynika, Ŝe nie będzie pogorszenia 
kontraktu w stosunku do oddziału dla przewlekle chorych. O bardziej szczegółowe informacje 
naleŜy zwrócić się do dyrektora PZOZ. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/373/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 listopada 2009r. w sprawie rozszerzenia działalności Powiatowego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 
 
 
 
 



 

 

Ad. 10e) 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian Statutu Powiatowego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Zgierzu stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 
 
Członek Zarządu Bogdan Jarota w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/374/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 listopada 2009r. w sprawie zatwierdzenia zmian Statutu Powiatowego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 
 
Ad. 10f) 
Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miastu Zgierz prowadzenia zadań 
publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 
administracyjnych miasta Zgierza oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla Gminy 
Miasta Zgierz w celu realizacji przejętych zadań stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 
 
Starosta w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/375/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 listopada 2009r. w sprawie powierzenia Gminie Miastu Zgierz 
prowadzenia zadań publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami 
powiatowymi w granicach administracyjnych miasta Zgierza oraz udzielenia dotacji przez 
Powiat Zgierski dla Gminy Miasta Zgierz w celu realizacji przejętych zadań stanowi 
załącznik nr 47 do protokołu. 
 
Ad. 10g) 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ Gminie Aleksandrów Łódzki 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Zgierskiego połoŜonej w Aleksandrowie 
Łódzkim przy ul. Warszawskiej / Skłodowskiej-Curie 5 za cenę niŜszą niŜ jej wartość 
rynkowa stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 
 
Starosta w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały. Z wnioskiem o sprzedaŜ 
tejŜe nieruchomości z zastosowaniem  bonifikaty zwrócił się do Zarządu Powiatu Burmistrz 
Aleksandrowa Łódzkiego motywując to między innymi koniecznością urządzenia na tej 
działce zatoki przystankowej. Teren ten przylega do internatu przy Liceum 
Ogólnokształcącym im. Mikołaja Kopernika. Zgodnie z zapisami planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Aleksandrowa teren jest przeznaczony pod usługi oświaty. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  
 
Radny Bogusław Czekała zapytał czy radni mogą mieć pewność, Ŝe w zamian będą 
powiatowi przekazane 2 mieszkania.  



 

 

 
Sekretarz Gminy Aleksandrów Łódzki Krzysztof Kozanecki zaznaczył, iŜ w projekcie 
uchwały jest tylko mowa o wyraŜeniu zgody na sprzedaŜ nieruchomości Gminie 
Aleksandrów Łódzki za przysłowiową złotówkę. Natomiast w praktyce rzecz biorąc tu chodzi 
o ekwiwalentną właściwie zamianę. Albowiem faktycznie miasto Aleksandrów Łódzki po 
rewitalizacji Placu Kościuszki potrzebuje nowej arterii komunikacyjnej dla komunikacji 
miejskiej łączącej Aleksandrów z Łodzią. Na ul. Warszawskiej przy tej właśnie działce 
potrzebna jest zatoczka przystankowa. Tak się złoŜyło, Ŝe z kolei powiat potrzebuje                      
2 mieszkań dla rodzin mieszkających obecnie w mieszkaniach słuŜbowych w Domu Pomocy 
Społecznej w Rąbieniu. JuŜ kiedyś Burmistrz Aleksandrowa próbował dla tych dwojga rodzin  
znaleźć mieszkanie, ale mieszkańcy tych mieszkań słuŜbowych propozycji Burmistrza nie 
przyjęli. Starosta jest w posiadaniu pisma Burmistrza zapewniającego, Ŝe do jesieni 
przyszłego roku te mieszkania dla tych rodzin zostaną znalezione. Dlaczego taki termin? OtóŜ 
jest w trakcie budowa bloku komunalnego na 80 mieszkań. Koniec budowy tego bloku 
przewidywany jest właśnie na jesień przyszłego roku. Starosta jest w posiadaniu pism 
zapewniających, Ŝe te 2 mieszkania będą i ta transakcja będzie ekwiwalentna. Z punktu 
widzenia ekonomii ta transakcja dla Gminy Aleksandrów się nie opłaca, albowiem                       
2 mieszkania to zdecydowanie większe koszty ekonomicznie niŜ wartość tej nieruchomości, 
która tak na dobrą sprawę będzie wykorzystana tylko dla celów tej zatoczki, bo reszta tej 
nieruchomości będzie nadal stanowiła park naleŜący do szkoły prowadzonej przez Powiat 
Zgierski.  
 
Radny Paweł Wawrzyńczak przyznał, Ŝe jego wątpliwości na Komisji BudŜetowo-
Finansowej były takie, Ŝe właściwie rynek powinien być tym kryterium, który ocenia co jest 
ekwiwalentne a co nie, a do tego moŜe nawet i operaty szacunkowe rzeczoznawców 
majątkowych, którzy tą rzeczą się parają. W związku z czym jakieś takie rozliczenia za 
złotówkę czy za jakieś inne jeszcze formy przyobiecane moŜe i one niosą duŜy ładunek 
takiego sympatycznego społecznego podejścia do rzeczy, ale one są daleko od rzeczywistości. 
Zdaniem radnego Starostwo powinno generalnie odchodzić od tego typu transakcji.  
Drugą wątpliwością radnego jest to „czy moŜna robić drogę na terenie przeznaczonym 
zielonym, jeŜeli uchwała Rady Gminy mówi, Ŝe ten teren ma być tylko przeznaczony na te 
cele. Czy jest to niezgodne z tymi celami, które są zapisane w tym podstawowym prawie 
lokalnym funkcjonującym w tym zakresie w Aleksandrowie Łódzkim”.  
Na Komisji było jasno powiedziane, Ŝe gmina moŜe przekazać mieszkania do końca 
przyszłego roku. Sprzedając nieruchomość za przysłowiową złotówkę powiat nie ma Ŝadnego 
momentu oddziaływania na słowo dane przez Burmistrza Aleksandrowa. Natomiast gdyby 
powiat darował tę nieruchomość na określony cel i cel ten nie zostałby spełniony wówczas 
moŜna wrócić do tematu w dowolnym czasie.  
 
Starosta w nawiązaniu do wypowiedzi przedmówcy oznajmił, iŜ oczywiście darowizna jest 
moŜe i bezpieczniejszym sposobem przekazania nieruchomości, bo moŜna mieć faktyczny 
wpływ na to czy zostanie ona wykorzystana na cele zgodne z przedmiotem darowizny. Jednak 
uwaŜa, Ŝe jest to porozumienie pomiędzy jednostkami samorządu terytorialnego, które trzeba 
trochę inaczej traktować niŜ w kategoriach ekonomicznych. Powiat Zgierski teŜ coś w zamian 
otrzyma. Sądzi, Ŝe Gmina Aleksandrów nie wycofa się z tych deklaracji. Nie powinno być 
tak, Ŝe samorząd na samorządzie robi jakieś interesy. Powinno być tak, Ŝe jeden samorząd 
rozumie potrzeby drugiego samorządu i stara się w jakiś sposób porozumieć.   
 
Sekretarz Gminy Aleksandrów Łódzki przypomniał, Ŝe rok czy półtora roku temu powiat 
sprzedał za przysłowiową złotówkę nieruchomość („stare boiska”) przy Liceum 
Ogólnokształcącym w Aleksandrowie  Łódzkim a Gmina Aleksandrów Łódzki w zamian za 
to przekazała dotację na budowę nowego boiska przy tej szkole. Kolejna rzecz to taka,                 
Ŝe Gmina Aleksandrów Łódzki na budowę sali gimnastycznej przy Zespole Szkół 
Zawodowych przekazała milion złotych. Takiej dotacji samorząd samorządowi nie przekazał 



 

 

Ŝaden. Wskazane przykłady świadczą o tym jak Gmina Aleksandrów Łódzki podchodzi do  
współpracy samorządowej. To świadczy o jej wiarygodności. TakŜe, jeŜeli Burmistrz złoŜył 
na piśmie obietnice, Ŝe te 2 mieszkania Gmina przekaŜe to chyba nietaktem jest wątpić                 
w uczciwość tych zapewnień. Zgodził się, Ŝe generalnie powinien o wszystkim decydować 
rachunek ekonomiczny, ale jednak przy współpracy samorządów ekonomia nie powinna 
odgrywać najwaŜniejszej roli.                            
 
Członek Zarządu Radosław Zaborowski zwrócił uwagę, Ŝe powiat nie dostanie tych mieszkań 
na własność. Jest zapewnienie, Ŝe realizacja przekazania mieszkań będzie miała miejsce pod 
koniec przyszłego roku, a wtedy będzie juŜ koniec obecnej kadencji.  
 
Wicestarosta Marcin Karpiński podkreślił, Ŝe nawet gdyby powiat próbował przekazać 
nieruchomość nieodpłatnie wskazując jakiś cel to nie moŜe zawrzeć Ŝadnego warunku. 
Oświadczył, Ŝe dotychczasowe doświadczenia pokazują, Ŝe warto podnieść rękę za tą 
uchwałą i poprzeć tę inicjatywę. Na pewno nie udałoby się bez pomocy między innymi 
Gminy Aleksandrów Łódzki zrealizować wspomnianych wyŜej inwestycji. Tak samo na 
przedmiotowej nieruchomości powiat sam nic nie zrobi, „więc jeŜeli inni mają na to pomysł 
to ich w tym wesprzyjmy”. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  15 radnych. 
Przeciw głosowało     6 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    3 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/376/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 listopada 2009r. w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ Gminie 
Aleksandrów Łódzki nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Zgierskiego połoŜonej           
w Aleksandrowie Łódzkim przy ul. Warszawskiej / Skłodowskiej-Curie 5 za cenę niŜszą niŜ 
jej wartość rynkowa stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 
 
Ad. 10h) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego                
z dnia 29 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009              
- druk „A” stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 
 
Skarbnik Powiatu Jarosław Sosnowski w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt 
uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/377/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 listopada 2009r. w sprawie zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady 
Powiatu Zgierskiego z dnia 29 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Zgierskiego  na rok 2009 stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 
 
Ad. 10i) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego                
z dnia 29 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009              
- druk „B” stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 
 
Skarbnik w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  



 

 

 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/378/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 listopada 2009r. w sprawie zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady 
Powiatu Zgierskiego z dnia 29 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Zgierskiego  na rok 2009 stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 
 
Ad. 10j) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego                
z dnia 29 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009              
- druk „C” stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 
 
Skarbnik w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały. 
 
Radny Wojciech Budziarski zapytał skąd powiat bierze w tym wypadku te 140.000 zł.  
 
Skarbnik odpowiedział, Ŝe te środki zostały przesunięte z § 4270, czyli z usług remontowych. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/379/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 listopada 2009r. w sprawie zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady 
Powiatu Zgierskiego z dnia 29 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Zgierskiego  na rok 2009 stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 
 
Ad. 10k) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady Powiatu Zgierskiego                
z dnia 29 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2009              
- druk „D” stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 
 
Skarbnik w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  
 
Radny Tadeusz Iwaniuk zauwaŜył, Ŝe Komisja BudŜetowo-Finansowa nie opiniowała tego 
projektu uchwały. Dla radnego przedstawione informacje przez Skarbnika są 
niewystarczające prosił, aby jednak Komisja zajęła się tym projektem uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przypomniał, Ŝe projekty zmieniające budŜet druk „C” i druk „D” 
zostały dzisiaj wprowadzone do porządku obrad. śaden przewodniczący Komisji nie 
sygnalizował potrzeby odbycia posiedzenia. Poza tym w międzyczasie były przerwy                      
w obradach podczas, których moŜna było odbyć posiedzenie Komisji.   
 
Radny Adam Bączyk zapytał czy wystarczające będzie zwiększenie środków o kwotę 62.000 
złotych na wykonanie instalacji sygnalizacji przeciwpoŜarowej w Domu Dziecka                          
w Dąbrówce. Na Komisji Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej dyrektor tej placówki 
sygnalizowała, Ŝe będzie to znacznie większy koszt.   



 

 

 
Starosta wyjaśnił, Ŝe na całą inwestycję pn. Dostosowanie budynku do przepisów 
przeciwpoŜarowych w Domu Dziecka w Dąbrówce była przeznaczona łączna kwota ponad 
160 tysięcy złotych. W ramach tej kwoty zostały wykonane prace typowo budowlane zgodnie 
z wymogami przeciwpoŜarowymi. 62.000 zł to nie jest Ŝadna dodatkowa kwota to są środki, 
które pozostały po wykonaniu tamtych prac i przeznaczone zostaną na wykonanie instalacji 
przeciwpoŜarowej. Wówczas kompleksowo placówka będzie spełniała wymogi związane              
z ochroną przeciwpoŜarową.  
 
Radny Tadeusz Iwaniuk poprosił o informację skąd są takie duŜe oszczędności w sumie 100 
tysięcy złotych w placówce opiekuńczo-wychowawczej. 
 
Skarbnik poinformował, Ŝe w rozdziale 85201 placówki opiekuńczo-wychowawcze zdjęta 
jest kwota z zadania dostosowanie budynku do przepisów przeciwpoŜarowych w Domu 
Dziecka w Dąbrówce w takiej samej wysokości pokazuje się niŜej jako kwota zwiększenia na 
to nowe zadanie wykonanie instalacji  sygnalizacji przeciwpoŜarowej w tejŜe placówce. Czyli 
tak naprawdę nie ma tu Ŝadnych dodatkowych środków tylko „w ramach zadania coś się 
zresztowało” co pozwoli jeszcze jedno zadanie zrealizować, aby placówka w pełni spełniała 
wymogi przeciwpoŜarowe, co będzie miało wpływ na uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 
tej placówki na czas nieokreślony. .  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 
Przeciw głosował     1 radny. 
Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/380/09 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 listopada 2009r. w sprawie zmiany uchwały nr XXX/254/08 Rady 
Powiatu Zgierskiego z dnia 29 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Zgierskiego  na rok 2009 stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 
 
Ad. 11 
Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 
Powiatu stanowi załącznik nr 58 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił informację.  
 
Ad. 12 
Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 
między sesjami stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 
 
Starosta przedstawił informację.  
 
Ad. 13 
Starosta oświadczył iŜ odpowiedzi na interpelacje zostaną udzielone na piśmie w statutowym 
terminie. 
 
Ad. 14 
Radny Wojciech Budziarski  zwrócił się do Starosty o informację, jakie zostały podjęte 
działania odnośnie apelu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej dotyczącego udzielenia 
pomocy Rejonowi Horochowskiemu na Ukrainie w związku z panującą tam grypą AH1N1.                                
 
 
 



 

 

Starosta odpowiedział, Ŝe Zarząd skontaktował się z Konsulatem w Łucku co najbardziej jest 
potrzebne czy pieniąŜki, czy leki oraz z Izbą Celną, Ŝeby nie było problemów przy 
przesyłaniu. Na tę chwilę zostały zakupione maski, rękawiczki inhalatory, środki 
dezynfekujące, wenflony, zestawy do przetaczania krwi i podawania leków za kwotę 1.500 
złotych. W przyszłym tygodniu przesyłka zostanie przesłana do Konsula, który juŜ będzie 
wiedział co z tym zrobić.  
 
Ad. 15 
Mieszkanka Zgierza Zofia Niechciał zapytała w którym miejscu będzie umieszczona geriatria. 
„Czy budynki, które są na zewnątrz będą wykorzystane. Czy jeŜeli chodzi o  NZOZ 
hospicjum, czy teŜ będzie brać udział w tym, czy nie. Czy ten wołający o wymianę płot,              
to ogrodzenie, w końcu będzie wyremontowane, bo przynosi chwałę rzeczywiście na Kozią 
Wólkę. Czas wielki to zrobić, bo to jest publiczne, to jest powiatowe. Ja jak nie mam to 
rzeczywiście nie mam, ale tutaj wydaje się na pensje i są pieniądze i ten płot aŜ wyje, Ŝeby go 
wymienić i zrobić porządnie. Ta jednostka nie tylko świadczy usługi, ale równieŜ zarabia, 
więc bardzo proszę, aby było to wykonane.  
Mówicie o świńskiej grypie krótko, o pomocy innym regionom, a przecieŜ jest tu na sali 
jeden lekarz, drugi lekarz i mógłby powiedzieć, Ŝe ta pomoc, którą ślecie dla Ukrainy te 
maseczki to jest tylko na piętnaście minut, taka maseczka. Jest konieczna pomoc tym osobom, 
które mają kłopoty z krąŜeniem i  zachorują na to. Te osoby najszybciej mają bardzo wielkie 
problemy, albo zejście na tamten świat. Taka jest kolej rzeczy. Powinniście znać Państwo 
raport wojewódzki o stanie naszego województwa i to powinno tutaj dotrzeć i o tym 
powinniście mówić. 
Następna sprawa to taka - Panie Brzeziński jak Pan był radnym w mieście Zgierzu, jeszcze 
nie było kompetencji powiatu, bo dopiero w następnej kadencji Pan przeszedł do powiatu to 
proszę mi powiedzieć, ile mieliśmy szkół zawodowych, kierunki kształcenia w Zgierzu, 
średnich szkół, a ile obecnie mamy. Czy rzeczywiście, aŜ tak bardzo mało jest potrzeba w tym 
naszym mieście kształcenia zawodowego. Czy, aŜ tak bardzo trzeba było wyniszczyć to.               
Ile budynków juŜ tylko szkoły średnie zajmują. Ten budynek, Staszic i na Pl. Kilińskiego.  
I chciałabym wiedzieć za ile jest sprzedany budynek na ul. A. Struga. Jaka była wartość,                
a za ile jest sprzedany. Czy poszło to na szkolnictwo, jak zostało to sprzedane,                            
na przebudowę, na remonty szkół, bo jak widzę, Ŝe na Sadowej takie remonty idą to się 
pytam, a ile jeszcze razy co kadencja będzie remont na Sadowej, ile jeszcze razy tam będzie 
wpychana kasa, a tam gdzie rzeczywiście potrzeba nie ma. 
I prosiłabym o przyspieszenie, aby ul. Wiosny Ludów rzeczywiście była rozbudowana  
w sensie pobocze z chodnikiem i poszerzenie jezdni. Jest to konieczne. Tam są budynki 
mieszkalne, juŜ zamieszkałe i młodzieŜ do szkól teŜ potrzebuje do miasta docierać. Dzieci  
i starsi potrzebują bezpiecznie po tych ulicach chodzić. Wiosny Ludów i przylegające.”  
 
Mieszkaniec miasta Zgierza i jednocześnie redaktor gazety „Bez Cenzury” Mirosław Kolenda 
podniósł następujące kwestie: 

• był dzisiaj w Starostwie Powiatowym chcąc się dowiedzieć jak wygląda sprawa wejścia 
do tej szkoły, w której w tej chwili odbywa się sesja. W sierpniu tego roku dzwonił do 
naczelnika Jacka Brzezińskiego z zapytaniem czy jest moŜliwość przebudowy schodów,   
a konkretnie wybudowania barierki przy wejściu do tej szkoły. Chodzi po prostu o to,            
Ŝe niektórym dzieciom niepełnosprawnym potrzebna jest barierka. Rodzice muszą 
odprowadzać dzieci i wprowadzić do szkoły, bo te 3 niewielkie stopnie są barierą nie do 
pokonania dla tych dzieci. Otrzymał informację od naczelnika, Ŝe do końca roku ten 
problem zostanie rozwiązany. Zwraca uwagę na ten problem, poniewaŜ do końca roku 
pozostało juŜ nie duŜo czasu. Jest przekonany, Ŝe Starosta zrealizuje to zadanie niemniej 
jednak przypomina o tej sprawie; 



 

 

• zwrócił uwagę, Ŝe dzisiaj odbywa się sesja i część pojazdów zaparkowanych jest na 
trawniku. MłodzieŜ tej szkoły to zauwaŜyła. Nienajlepsze wydaje to świadectwo, kiedy 
radni czy obsługa parkują pojazdy na trawnikach; 

• prowadzenia ewidencji gruntów i budynków przez Urząd Gminy Miasto Zgierz. „Jest to 
zadanie, które zostało zlecone przez powiat najpierw w 1990 r. w sensie opisowym, potem 
jeŜeli chodzi o mapy w roku 1998. Z dostępnych dokumentów wiem, Ŝe odbyła się 
stosowna kontrola Urzędu Wojewódzkiego, Wydziału Geodezji i Kartografii, która 
wykazała, Ŝe na 1350 stronach materiału opisowego są niezgodności opisu i map.  
W związku  z tym, Ŝe jest to zadanie zlecone przez Starostwo Powiatowe chciałbym 
zwrócić się do Pana Starosty  z prośbą o oficjalne zajęcie stanowiska  w tej sprawie. Moje 
wystąpienie dzisiejsze proszę traktować jako wystąpienie dziennikarza gazety. Bardzo 
bym prosił o informacje co Starostwo jako organ nadzoru zamierza począć  
w tej sprawie. JeŜeli moglibyśmy otrzymać jakieś informacje dotyczące kontroli 
przeprowadzonej przez Urząd Wojewódzki w szczególności, czy te doniesienia bardzo 
niepokojące - podkreślam - mieszkańców miasta Zgierza się potwierdzają i czy 
ewentualnie będą podjęte przez Starostwo jakieś działania w celu zapobieŜenia lub 
likwidacji tych skutków. Chciałbym jeszcze powiedzieć, Ŝe w budŜecie miasta mam 
nadzieję, Ŝe to nie były pieniądze Starostwa w ramach projektu tzw. systemu informacji  
o terenie były przeznaczone dość duŜe pieniądze na uzupełnienie tych wszystkich 
niedokładności i doprowadzenie tego stanu do tego, aby wszyscy ci, którym potrzebne są 
odpisy z rejestru gruntów, czy wszystkie inne rzeczy mogli korzystać  
z tego w sposób naleŜyty”.  

 
Ad. 16 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia             
XL sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 1412. 

 
Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała        

 
 


